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Abstract (en)

An explosive charge fuse detonator used e.g in an anti-tank mine comprises a detector or switch in the form of a row of membrane contact elements
with two plates and a conductor strip. The detonator, especially for a charge set off by an electrical circuit, has a detector or pressure switch

formed by a row of membrane contact elements (12). Each contact element consists of first and second plates (15, 17) with apertures containing

a membrane (21) with a conductor strip (22) attached to its underside. The row of contact elements is contained inside a sleeve of a deformable
material and is connected e.g. to a signal processor in the form of a microcontroller.

Abstract (fr)

L'invention concerne le domaine des mécanismes de mise a feu électrique et, plus particulierement, un dispositif de mise a feu d'une amorce
du type comportant notamment au moins une alimentation électrique d'un circuit comprenant notamment des moyens (10) de détection et/ou de
commutation et des moyens, tels qu'une résistance électrique ou comportant un percuteur et des moyens aptes a le mouvoir, aptes a enflammer
I'amorce, et caractérisé en ce que les moyens (10) de détection et/ou de commutation sont constitués par un réseau de contacteurs (12) aptes a
ouvrir, respectivement a fermer, ledit circuit sous I'action d'un contact ou d'une force et a refermer, respectivement a ouvrir, ledit circuit lors de la
disparition dudit contact ou de ladite force. <IMAGE>
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